
Zápis č. 7/2017 ze zasedání AS PedF UK dne 4. 4. 2017 

Přítomni: A. Jančařík, T. Bederka, V. Fuglík, V. Műllerová, B. Petrovická, P. Chalupský,  

D. Greger, J. Vais, D. Čechová, M. Valášek, J. Kohnová, J. Stracený, L. Kašpar,  

E. Kalfiřtová, D. Pražák, M. Burian, E. Andělová, B. Marešová, J. Štípek, M. Linková,  

L. Richter 

Omluveni: L. Vaňková, Z. Martínková, L. Janovec 

Program: 

1) Přivítání nových senátorů z řad studentů 

2) Volba předsednictva AS PedF UK  

3) Administrativa 

4) Zpráva z jednání legislativní komise 

5) Zpráva předsedy Ekonomické komise AS PedF UK 

6) Zprávy z AS UK 

7) Různé 

 

1) Přivítání nových senátorů z řad studentů 

 Pan děkan přivítal na zasedání senátu nově zvolené senátorky B. Marešovou, 

B. Petrovickou, E. Andělovou. Další nová senátorka Z. Martínková se z tohoto 

zasedání omluvila. Pan děkan přivítal také znovu zvolené senátory D. Pražáka, 

D. Čechovou, M. Buriana. 

 Nově zvolené senátorce za akademiky M. Novotné začíná mandát 2. 9. 2017. 

 

2) Volba předsednictva AS PedF UK 

 Nominování byli: A. Jančařík na pozici předsedy, J. Štípek na pozici místopředsedy, 

M. Burian na pozici studentského místopředsedy. 

 Předsedou volební komise pro tyto volby byl navržen a následně zvolen V. Fuglík. 

(18-0-1) 

 Odevzdáno bylo 21 lístků, všechny platné. Výsledky: J. Štípek (21-0-0), A. Jančařík 

(17-2-2), M. Burian (20-0-1). Všichni navržení kandidáti byli zvoleni do navržených 

funkcí. 

 

3) Administrativa 

 AS schválil zápis č. 6/2017. (20-0-1) 

 M. Burian ustanovil studentskou oborovou radu oboru matematika.  

 Do příštího jednání senátu mají noví senátoři čas si rozmyslet, v jaké komisi chtějí 

působit. 

 D. Pražák by rád působil ve Studijní komisi AS PedF UK, senátor byl schválen do 

komise. (19-0-2) 

 

4) Zpráva z jednání Legislativní komise AS PedF UK 

Legislativní komise projednala první tři předpisy (disciplinární řád, jednací řád 

vědecké rady a pravidla pro organizaci rigorózního řízení) a po drobných úpravách je 

navrhuje ke schválení na příštím jednání AS.  

 



5) Zpráva předsedy Ekonomické komise AS PedF UK 

 Předseda komise J. Stracený informoval, že ekonomická komise již obdržela podklady 

k výsledovce týkající se čerpání pro jednotlivé katedry a části fakulty v roce 2016, 

stále čeká na další údaje. Neměla čas se s daty seznámit, proto navrhuje jednání 

o výsledovce za rok 2016 odložit. 

 

6) Zprávy z AS UK 

 Na zasedání byl schválen rozpočet UK a rozpis finančních prostředků pro jednotlivé 

fakulty a části UK. PedF má jeden z největších nárůstů (cca 9 mil.). 

 Na zasedání dne 31. 3. byly vyhlášeny volby na rektora UK. Do 21. 9. do 18:00 se 

přijímají návrhy na kandidáty, 12. 10. v 16:00 proběhne představení kandidátů 

v Modré posluchárně, 20. 10. proběhne samotná volba. 2. 5. 2017 navštíví jednání 

našeho akademického senátu současný pan rektor. 

 Již byla zveřejněno hodnocení RIV H15, nicméně je rozporováno a bude použito 

nejprve v rozpočtu roku 2018.  

 Vnitřní předpisy fakult – na AS UK byl předložen první předpis a padla výzva 

o rychlejší dodávání předpisů od fakult. 

 AS UK přijal usnesení ohledně podpory Středoevropské univerzity (CEU). 

 Probíhají kulaté stoly ohledně SISu. Nejbližší bude 4. 5. 2017. 

 

7) Různé 

 Rekonstrukce budovy v Celetné: KG a KRL budou na dobu rekonstrukce umístěny 

blízko fakulty v prostorách VOŠP. Pro potřeby KAJL se domlouvaly prostory 

v gymnáziu U Libeňského zámku, v současnosti ředitel GULZ pronájem odmítl a 

usilovně se hledá náhradní řešení. 

 Hledá se zapisovatel/ka na jednání AS PedF UK.  

 

Zapsala: D. Čechová 

Vidoval: A. Jančařík 


